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De voorzitter opent de vergadering en heet de commissieleden en de aanwezigen op de publieke 

tribune welkom.  

 

Dhr. Seton (CDA): 

• Verwacht nog een brief over beheer en onderhoud, wil deze graag gebruiken bij de 

behandeling van de begroting in de raad. 

• Schoonmaak is lastiger en duurder geworden. Het college zegt dat het noodzakelijk is dat er 

nieuwe prioriteiten worden gesteld. Klopt het dat er geen ontkomen aan is? Is het college 

bereid dit zo vroeg mogelijk met de raad te bespreken? 
• Hoe staat het met de kastanjebomen? In de najaarsnota is hierover niets terug te vinden. 

• Hoe gaat het verder met de acties, zoals Lentekriebels? Verschuift het karakter van deze acties 

nu van een gezamenlijke actie met de bewoners naar een verkapt onderhoud door burgers 

omdat de gemeente te weinig geld heeft? 

• Bij jet onderhoud van het Herewegspoorviaduct wordt gewacht op duidelijkheid rondom de 

tram. Is de genoemde 1,3 miljoen euro dan voldoende of moet het volgend jaar opnieuw 

bekeken worden? 

Dhr. Spakman (PvdA): 

• Is blij dat het college doorgaat met Lentekriebels, maar vraagt zich ook af waar de grens ligt 

van afwentelen van onderhoudswerkzaamheden op burgers. 

• Over de 10 miljoen euro dekking en voorfinanciering voor herstructurering van het 

Herewegviaduct is gisteren in de raad al gesproken. 

• Kapitaalreserveringen voor vervanging moeten planmatig gebeuren. Het is te zien dat dit niet 

goed gebeurd is.  

• Is blij met afvalstoffenheffing gerelateerd aan gezin en grootte van huishouden. 

Dhr. Van Rooij (Student en Stad): 

• Er is een overzicht toegezegd voor de kosten van het langcyclisch onderhoud als gevolg van 

de keuze die gemaakt is om in te zetten op kortcyclisch onderhoud.  

• Beter niet het wiel zelf opnieuw willen uitvinden; de gemeente kan ook naar andere grote 

steden kijken, bijvoorbeeld voor zelfreinigende toiletten in het Noorderplantsoen. 
• Over afvalstoffenheffing is al een debat gevoerd, de fractie wil alleen nog opmerken al eens te 

hebben voorgesteld om het verschil in heffingen te vergroten, in het vertrouwen dat de raad de 

betalers van belastingen gelijk zou willen behandelen. 

Dhr. Eikenaar (SP):  

• Is van mening dat er voor groot onderhoud en vervanging hard ingezet moet worden, ten 

behoeve van veiligheid. Noemt hierbij uitval van straatverlichting als voorbeeld. 

• Heeft zorg over vermindering van onderhoud. Het tevredenheidsniveau mag niet te veel 

blijven dalen. 



 

Mw. Jongman-Mollema (ChristenUnie): 

• Vraagt aandacht voor zwerfvuil; de binnenstad is erop achteruitgegaan.  

• Bij het punt verruiging is in de praktijk onduidelijk welk grasveld wel en welk grasveld niet 

gemaaid wordt door de gemeente. Het levert een gevoel van overlast op en het draagt niet bij 

aan de verkeersveiligheid. De fractie hoort veel klachten over té veel ruigheid. 

• Het verlichtingsprobleem is door het college heel snel opgepakt, waarvoor dank. 

• Waar gaat de genoemde 1,3 miljoen euro naartoe? 

Mw. Wilschut (PvdD): 

• Zwerfvuil moet met voorrang aangepakt worden.  

• Benadrukt dat burgerparticipatie wel grenzen heeft. 

• Hoe staat het met de kastanjebomen? 

• Vindt ‘de vervuiler betaalt’ bij de afvalstoffenheffing een goed principe. 

Dhr. Eikenaar (SP):  

• Vraagt of mw. Wilschut gedacht heeft aan de gevolgen voor de natuur, als er afval gedumpt 

gaat worden.  

Mw. Wilschut (PvdD): 

• Zegt dat deze gevolgen lijken mee te vallen. Dit zou nader onderzocht kunnen worden.  

• Vraagt verder welk gepland onderhoud van bomen bedoeld wordt. 

Dhr. Van der Veen (GroenLinks): 

• Heeft de brief over uitstel van langcyclisch onderhoud gelezen. Vraagt of er meetbare effecten 

zijn op de borgdoelstellingen.  

• Vraagt of het college de plussen en minnen van burgerparticipatie en het maaibeleid kan 

aangeven. 

• Vraagt naar een update over de stand van zaken en ontwikkelingen van het Stadspark. 

• Is blij met het inzichtelijk maken van het verduurzamen van het wagenpark. 

Dhr. Prummel (Stadspartij): 

• Er is onvoldoende geld voor investeringen in ‘groen’ als gevolg van keuzes die afgelopen 

periode gemaakt zijn. 

• Zegt dat de verwachtingen van Stadjers bomen en bloemen zijn en een fontein op de Grote 

Markt. Zou willen dat hier meer geld voor beschikbaar is. De binnenstad dreigt grauw en grijs 

te worden.  

• Is zeer positief over burgerparticipatie. 

• Zou liever meer geld voor onderhoud en beheer uittrekken dan voor prestigeprojecten.  

• Vindt het reserveringssysteem voor onderhoud een stap in de goede richting. 

Mw. Koebrugge (VVD): 

• Laat op haar mobiele telefoon zien dat de applicatie ‘Meld Stad’ inmiddels rood is. De 

meldingen komen dus binnen, maar worden niet snel genoeg opgelost. 

• Hoe staat het met de besparingen op waterbeheer? Duurzame energie is belangrijk, de wc’s 

hoeven bijvoorbeeld niet meer doorgespoeld te worden met drinkwater. 

Mw. Copini (D66): 

• Vindt dat bewonersparticipatie en groenparticipatie prachtige middelen zijn om te zorgen dat 

de stad er mooi uit blijft zien. Vindt wel dat dit meer gepromoot moet worden bij jongeren in 

de stad.  

Wethouder Visscher: 

• De gemeente is nu toe aan vervanging van objecten die kort na de oorlog zijn gebouwd. 

Gelukkig heeft de gemeente het rioolsysteem goed op orde, helaas is er niets gereserveerd 

voor vervanging. Bij deze begroting is nu een trendbreuk gemaakt in verband met structurele 

middelen voor vervanging.  

• Er is 1,3 miljoen euro om voor 24 miljoen euro vervangingsinvesteringen te doen ten behoeve 

van groot onderhoud. Er is een tienjarenplan van aanpak gemaakt, met geld dat nu wordt 

voorgesteld, onder andere voor het aanpakken van knelpunten in de openbare verlichting. De 

borgscores zullen hiermee gaat stijgen. 



• De brief d.d. 26 oktober 2011 zal nog voor de begroting kunnen worden doorgenomen.  

• Langcyclisch onderhoud is met de eerdergenoemde bedragen opgelost.  

• De score voor borgschouw is 89%, gelijk gebleven bij voorgaande jaren. 

• Beantwoordt de vraag van de heer Prummel dat er nog een rapportage komt, waarin 

onderscheid wordt gemaakt voor de binnenstad. 

• Inmiddels zijn er grote ondergrondse containers geplaatst voor afval. In 2012 is er extra 

aandacht voor het schoonhouden van de binnenstad. 

• In gesprekken met bewonersorganisaties komt ook de burgerparticipatie aan de orde, de 

wethouder komt er volgend jaar op terug.  

• Er zijn leuke voorbeelden van groenparticipaties te noemen in Lewenborg en het 

Noorderplantsoen.  

• Er komt nog een brief over educatie, de milieustewards en dergelijke. 

• De kastanjes staan niet meer in de begroting, het laatste onderzoek heeft een andere conclusie 

opgeleverd. Dit had inderdaad vermeld moeten worden. 

• Voor de ontwikkelingen bij waterbeheer zal de wethouder navraag doen bij wethouder 

Dekker.  

• Binnenkort is er een bijeenkomst met de bewoners van het Noorderplantsoen om terug te 

blikken op het jaar 2011 en vooruit te blikken op 2012.  

• Het college zoekt naar een goede balans binnen burgerparticipatie. Dit geldt ook bijvoorbeeld 

voor het sneeuwruimbeleid. Verruiging was een relatief pijnloos middel om te bezuinigen en 

op termijn nog omkeerbaar. Van burgers wordt zeker niet al het onderhoud verlangd. Wanneer 

burgers het niet (meer) doen, neemt de gemeente het over. 

Dhr. Seton (CDA): 

• Wil voorkomen dat wordt gezegd: de gemeente doet wat minder, want de burger doet het wel.  

Mw. Koebrugge (VVD): 

• Is er toe te zeggen dat er in 2012 minder meldingen zullen zijn en dat die sneller opgelost 

zullen zijn?  

Wethouder Visscher:  

• Zegt dat er duizenden meldingen per jaar zijn, maar dat zij zeker zal gaan kijken of er sneller 

actie kan worden genomen. 

 
De voorzitter sluit de vergadering. 


